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Overzicht vragen aan college, naar aanleiding van bijdrage VVD Ede: 
 

       Inleiding 
- Gevolgen programmabegroting toekomstig AZC? Maatschappelijk en sociaal? 

 
Werkgelegenheid 
- In hoeverre zijn wij in staat de toeristen, van bijvoorbeeld Schiphol, naar de 

Veluwe te halen? Welke stimulerende rol neemt de gemeente hierin?   
- Hoe ziet  het college concreet de samenhang tussen AfgroFood, Kennis As en 

het integreren met bedrijventerreinen (werklocaties)? Op welke wijze wil het 
college elkaar gaan versterken en wie zijn dan elkaar? Een belangrijke vraag is 
ook of het vestigingsbeleid van onze gemeente niet te weinig onderscheidend 
is? Wat gaat de gemeente doen om zich sterker te profileren op AgroFood?  

- Welke kansen ziet het college hier liggen om door te ontwikkelen in de 
gezondheidszorg?  

 
Duurzaamheid 
- Hoe kijkt het college aan tegen verplichte opname van dit uitgangspunt (nul 

op de meter woningen) in bouwbesluiten?  
- Is communicatie aan onze inwoners voldoende over wat de mogelijkheden zijn 

voor onze bestaande woningvoorraad?  
- Is de begroting duurzaamheid van 5 ton wel voldoende? 

 
Sociaal domein 
- Kan het college garanderen dat íedere cent die bedoeld is voor de zorg ook 

terecht komt in de zorg, bij díe mensen die het écht nodig hebben ? 
- Kan de wethouder aangeven of de processen helder zijn en de regie goed 

belegd is in deze nieuwe situatie? En of de wachtlijsten voor hulp zijn 
weggewerkt? 

- Kan het college aangeven hoe zij van plan is dat te doen (opvang verwarde 
mensen)?   
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Levendig centrum 
- In hoeverre is nagedacht over concurrentie "het nieuwe stationsgebied" voor 

bestaande horeca en detailhandel? 
- De VVD Ede wil gaan voor integrale benadering van de totale 

detailhandelsstructuur en kwalitatieve keuzes. Of laat het college de oren 
hangen naar projectontwikkelaars, die hun eigen investeringsprojecten 
rendabel willen maken? 

 
- Burgerparticipatie 
- Hoe kijkt het college aan tegen de zienswijze van de VVD Ede en wat gaat zij 

doen om de effectiviteit te verbeteren?  
- Moeten de wethouders nu wel of niet de wijk in? Gaan ambtenaren in 2016 

wel of niet samen zich voorbereiden op "heel Holland bakt"?  


